

特性：

采用国际防雾技术，防雾效果持久；
聚碳酸酯镜片，防紫外线，视线清晰；
采用流体力学原理设计，流线型外观，水中阻力小；
为防止在跳水和游泳时泳镜脱落，头带中部设计为双层。

注意事项：

镜片内表面已做防雾处理，请勿用手或粗糙物擦拭；
使用前，适当调整镜带和鼻扣的长度，以免松脱漏水；
使用时，用清水浸湿镜面可提高防雾效果；
使用后，用清水冲洗晾干，存放于干燥处，以延长防雾效果；
不要在深水区潜水，以免眼睛受压疼痛；
在使用时，眼睛部位若有不适，应停止使用。

使用说明

配戴时请合理选择鼻扣和长短规格，并调头带的松紧度，使配戴舒适并有效防止漏水。
使用时用清水浸湿镜内防雾面，以起到最佳防雾效果。
使用时禁止用手或粗糙物擦拭防雾面，以免刮花而影响防雾效果及视线清晰度。

Features:

Excellent anti-fog effect
UV protected and clear view polycarbonate lenses resistance
The newly developed strap adjuster provides easy, comfortable and secure fitting of the goggles

Cautions:

Don't touch the lenses by hand or hard materials.
Before use, adjust the nose-belt and band for water proof and comfortable wear.
To enhance the anti-fog effect, dip the lenses in clear water for a few seconds before use.
After use, clean it in clear water and keep it in a cool place.
Don't dive in the deep water, as it can cause painful pressure on your eyes.
Please using the goggles when your eyes feel uncomfortable.

Direction

Nose-belt & headstrap could be adjusted according to your size in need.
Put the goggle on your face, eyecup cover eyes & strap on 45 angle to prevent leakage of water.
Put the goggle in water before a swim for long-time anti-fog consideration.
Do not scratch the lens by nails or other things to keep clear sight.

经销商：依帝企服饰有限公司
地址：义乌四海大道67号
联系电话：0579-85059180

YLUKE 羽克®